



SCHLOSS FUSCHL
RESORT & SPA
FUSCHLSEE-SALZBURG

THE
LUXURY
COLLECTION



HOCHZEITS MAPPE

WEDDING MENU



SCHLOSS FUSCHL
RESORT & SPA
FUSCHLSEE-SALZBURG

THE
LUXURY
COLLECTION

**Ihr Schloss Fuschl Team freut sich,
Ihre Traumhochzeit
bei uns am Fuschlsee ausrichten zu dürfen!**

*The whole Schloss Fuschl Team
is very much looking forward to organizing
your dream wedding here at Lake Fuschl for you.*





SCHLOSS FUSCHL
RESORT & SPA
FUSCHLSEE-SALZBURG

THE
LUXURY
COLLECTION

EIN LEGENDÄRES SCHLOSSHOTEL BESTICHT DURCH UNVERGLEICHLICHE ELEGANZ

Eine zauberhafte Umgebung, welche an den legendären Film „Sound of Music“ erinnert, kennzeichnet das Schloss Fuschl. Das Schlosshotel direkt am Fuschlsee ist nur 20 Minuten von der Stadt Salzburg entfernt. Seine Geschichte reicht bis ins Jahr 1450 zurück und seine 110 luxuriöse Gästezimmer und Seehäuschen beherbergten bereits Königsfamilien, Bischöfe und Filmstars. Antiquitäten und Kunstwerke in den extravagant möblierten Zimmern, sind kennzeichnend für die hauseigene Schloss Fuschl Collection, eine brillante Sammlung „Alter Meister“. Das höchste Ziel des Hotels ist es, den Aufenthalt jeden Gasts zum Unvergesslichen werden zu lassen. Der atemberaubende Blick über den smaragdgrünen Fuschlsee, die Artenvielfalt der Schlossgärten und die landschaftliche Schönheit sowie die exzellenten Küche und der einladende Spabereich, machen Schloss Fuschl Resort & SPA zu einem der außergewöhnlichsten Orte im Salzkammergut. Beeindruckende Banketträume, einzigartige Eventlocations und eine unvergleichliche Oldtimer Sammlung bilden den Rahmen für Traumhochzeiten für bis zu 180 Gästen. Nur 800m entfernt befindet sich das Sheraton Fuschlsee Salzburg Hotel Jagdhof, ein 4 Stern Superior Hotel mit 143 Zimmern, welches die perfekte Kombinationsmöglichkeit für größere Veranstaltungen ist.

A LEGENDARY CASLTE HOTEL COMBINED WITH INCOMPAREABLE ELGANGANCE

A fairy-tale setting conjuring visions of The Sound of Music defines Schloss Fuschl. Located only 20 minutes from the city of Salzburg, this lakeside castle dates back to 1450; 110 luxurious guestrooms and lake cottages have hosted empresses, bishops and film stars. Elegantly furnished rooms feature antiques and artwork from the Schloss Fuschl Collection. The historic hotel's mission has always been to provide an unforgettable stay for every guest. The breathtaking view of the lake, the abundant array of plants in the castle garden and the Salzkammergut landscape is combined with high-quality cuisine and the rejuvenating spa to create an exceptional place. Impressive banquet rooms, unique event locations and a vintage car collection offer the perfect setting for unforgettable dream weddings up to 180 guests. Sheraton Fuschlsee-Salzburg Jagdhof, the 4 star superior sister hotel with 143 hotel rooms, only 800 meters away from Schloss Fuschl Resort & SPA is a perfect combination for larger parties. Through it's national and international flight connections, nearby Salzburg Airport provides a comfortable arrival from all over the world.



SCHLOSS FUSCHL
RESORT & SPA
FUSCHLSEE-SALZBURG

THE
LUXURY
COLLECTION

DER ROSA SALON STANDESAMTLICHE TRAUUNG

Wir freuen uns sehr, nun auch standesamtliche Trauungen in ausgewählten Räumlichkeiten des Schlosses anbieten zu dürfen. Die Zeremonie wird durch einen Standesbeamten des Magistrat Salzburg vorgenommen.

Variante bis maximal 25 Personen:

Räumlichkeiten: Rosa Salon (Indoor - bei Schlechtwetter) bzw.
Prince Charles Terrasse (Outdoor – bei Schönwetter)

Standesamtlichen Trauung im Rosa Salon bzw. auf der Prince Charles Terrasse:

Hochzeits Set-Up Pauschale: EUR 1.300,00 inkl.
Stühle „Rose“
Trauungstisch in Blickrichtung See
Reservierung der Locations für beide Wettervarianten

Die Entscheidung für die Schön- oder Schlechtwetter Variante muss am Vortag der Trauung, bis 15 Uhr anhand der Wettervorschau, getroffen werden.
Die endgültige Entscheidung trifft der/die Standesbeamte/in.

Sollten Sie die aufregenden Ereignisse Ihres Hochzeitstags bei einem romantischen Galadinner in einem ganz besonderen Ambiente ausklingen lassen wollen, bietet der Rosa Salon auch dafür den perfekten Rahmen.





SCHLOSS FUSCHL
RESORT & SPA
FUSCHLSEE-SALZBURG

THE
LUXURY
COLLECTION

THE PINK SALON CIVIL WEDDING CEREMONY

We are pleased that we are now also able to offer you civil ceremonies in selected rooms of our castle hotel. The ceremony will be conducted by a registrar licensed in Salzburg.

Option for max. 25 people:

Locations:

Pink Salon (indoors - if the weather is bad)

Prince Charles Terrace (outdoors – if the weather is fine)

Civil wedding at the Pink Salon or at the Prince Charles Terrace:

Wedding set up – flat rate:

EUR 1,300.00 incl.

chairs “Rose”

ceremony table facing the beautiful lake

reservation of both locations and both weather options

The decision if the ceremony will be held indoors or outdoors has to be made on the day before at 15:00 o’clock and is based on the local weather forecast.

The final decision is made by the registrar.

After a day full of emotions and impressions, we can arrange an intimate dinner for you and your family at the Pink Salon, as well.



SCHLOSS FUSCHL
RESORT & SPA
FUSCHLSEE-SALZBURG

THE
LUXURY
COLLECTION

DIE PRINCE CHARLES TERRASSE

Diese kleine, persönliche Terrasse kann für Trauungen bis 25 Personen, Mittagessen, Abendessen oder Empfänge genutzt werden.
Nirgends is(s)t man dem Fuschlsee näher, der Ausblick ist überwältigend.

Bestuhlungsvarianten - Trauung:

Stuhlreihen	bis maximal 20 Personen
Stehplätze:	bis maximal 25 Personen

Standesamtlichen Trauung auf der Prince Charles Terrasse bzw. im Rosa Salon:

Hochzeits Set-Up Pauschale:	EUR 1.300,00 inkl.
	Eleganten, roten Polsterstühlen
	Traungstisch in Blickrichtung See





SCHLOSS FUSCHL
RESORT & SPA
FUSCHLSEE-SALZBURG

THE
LUXURY
COLLECTION

THE PRINCE CHARLES TERRASSE

This small, personal terrace can be used for wedding ceremonies hosting as many as 25 people, as well as for lunches, dinners or receptions. Nowhere can you be, or dine closer to the lake than here, accompanied by views that are quite overwhelming.

Set up option – civil wedding:

Theatre style set up *up to 20 persons*
Standing places: *up to 25 persons*

Civil wedding at the Prince Charles Terrace or at the Pink Salon:

Wedding set up – flat rate: *EUR 1,300.00 incl.*
 elegant, red upholstered chairs
 ceremony table facing the beautiful lake



SCHLOSS FUSCHL
RESORT & SPA
FUSCHLSEE-SALZBURG

THE
LUXURY
COLLECTION

DER FESTSAAL

Der elegante Prunksaal des Schlosses! Mit Blattgold veredelter Stuckdecke und Kronleuchtern bietet er ein besonders festliches Ambiente. Ein stimmungsvoller, luxuriöser Rahmen für Galadinner oder als Indoorvariante Ihrer Trauungszeremonie.

Variante bis maximal 120 Personen:

Räumlichkeiten: Der Festsaal (Indoor - bei Schlechtwetter) bzw.
Diana Terrasse (Outdoor – bei Schönwetter)

Bestuhlungsvarianten - Galadinner:

Runde Tische (10 Gäste): bis maximal 80 Personen
Raummiete: EUR 4.500,00

Bestuhlungsvarianten - Trauung:

Stuhlreihen bis maximal 80 Personen
Stuhlreihen & Stehplätze: bis maximal 120 Personen

Standesamtliche Trauung im Festsaal bzw. auf der Diana Terrasse:

Hochzeits Set-Up Pauschale: EUR 1.500,00 inkl.
Elegante, rote Polsterstühle
Stuhlreihen mit Mittelgang
Trauungstisch in Blickrichtung See
Reservierung der Locations für beide Wettervarianten





SCHLOSS FUSCHL
RESORT & SPA
FUSCHLSEE-SALZBURG

THE
LUXURY
COLLECTION

THE BALLROOM

The castle's opulent banquet hall, featuring a stucco ceiling exquisitely decorated with gold leaf and chandeliers, provides a particularly festive ambience; an atmospheric, luxurious setting for gala dinners, as well as providing an indoor option for your wedding ceremony.

Option for max. 120 people:

Locations:

The Ballroom (indoor - if the weather is bad)

The Diana Terrace (outdoors - if the weather is fine)

Set up option – gala dinner:

Round tables (10 guests): *up to 80 people*

Rental fee: *EUR 4,500.00*

Set up options – civil wedding:

Theatre style set up: *up to 80 people*

Theatre style & standing places: *up to 120 people*

Civil wedding at the ballroom or at the Diana Terrace:

Wedding set up – flat rate: *EUR 1,500.00 incl.*

elegant, red upholstered chairs

theater style set up with central aisle

ceremony table facing the beautiful lake

reservation of both locations and both weather options



SCHLOSS FUSCHL
RESORT & SPA
FUSCHLSEE-SALZBURG

THE
LUXURY
COLLECTION

DIE DIANA TERRASSE

Die romantische Diana Terrasse mit Weitblick über den Fuschlsee und Umgebung ist nicht nur ein perfekter Ort für stimmungsvolle Cocktailempfänge, hier können auch standesamtlichen Trauung unter freiem Himmel stattfinden. Der leicht geschwungene Weg leitet Brautpaar und Gäste zur intimen Zeremonie, direkt neben dem historischen Schlossturm.

Bestuhlungsvarianten - Trauung:

Stuhlreihen bis maximal 120 Personen
Stehplätze: bis maximal 180 Personen

Standesamtlichen Trauung auf der Diana Terrasse bzw. im Festsaal:

Hochzeits Set-Up Pauschale: EUR 1.500,00 inkl.
Trauungstisch in Blickrichtung See
Stuhlreihen mit Mittelgang
Eleganten, roten Polsterstühlen
Optional: Satin-Stuhlhussen, cremefarbig, EUR 10,00/Stück
Roter Teppich, EUR 250,00





SCHLOSS FUSCHL
RESORT & SPA
FUSCHLSEE-SALZBURG

THE
LUXURY
COLLECTION

THE DIANA TERRACE

The romantic Diana Terrace, with broad views of Lake Fuschl as well as the surrounding countryside, isn't just a perfect place for atmospheric cocktail receptions; it also lends itself to civil wedding ceremonies held under an open sky. The gently curved pathway leads the happy couple and guests to an intimate ceremony, right next to the castle tower.

Set up option – civil wedding:

Theatre style set up: up to 120 people
Standing places: up to 180 people

For you civil wedding at the ballroom or at the Diana Terrace we allow to calculate:

Wedding set up – flat rate: EUR 1,500.00 incl.
ceremony table facing the beautiful lake
theater style set up with central aisle
elegant, red upholstered chairs
Optional: satin chair covers, creme-coloured, EUR 10.00/piece
red carpet, EUR 250.00



SCHLOSS FUSCHL
RESORT & SPA
FUSCHLSEE-SALZBURG

THE
LUXURY
COLLECTION

DIE SCHLOSS REMISE

Die einzigartige Eventlocation „Die Schloss Remise“, direkt neben dem Hotelgebäude gelegen, bietet einen perfekten Rahmen für rauschende Feste bis zu 180 Personen. Die Räumlichkeiten können flexibel genutzt werden, ob edel-rustikal oder Vintage style, es sind kaum Grenzen gesetzt. Das typische, heimelige Salzburger Jagd Flair verleiht jedem Anlass die nötige Gemütlichkeit.

Diese Räumlichkeiten gliedern sich in den Mittelteil für bis zu 168 Personen, die Kutscherstube bis zu 55 Personen und das Kutschen- und Schlittenmuseum bis zu 30 Personen. Der durch einen Sonnenschirm überspannte Innenhof ist der perfekte Ort für den Aperitif vorweg oder kann zur stylische Lounge umgestaltet werden.

Den Gästen wird in der Schloss Remise die Möglichkeit geboten, in gemütlicher Atmosphäre zu feiern. Neben perfektem Service gibt es ein erstklassiges, kulinarisches Angebot unter Einbezug der offenen Feuerstelle und eines Räucherofens.

Bestuhlungsvariante – Kutscherstube:

Fixbestuhlung:	bis maximal 55 Personen inkl. Eckbänke und rustikale Stühle und Tische Exklusive Nutzung der Kutscherstube Offene Feuerstelle Räucherofen Galerie „Kutschenmuseum“
Raummiete:	EUR 1.500,00

Bestuhlungsvariante - Schloss Remise Gesamt:

Bestuhlung:	100 bis 200 Personen
Galabestuhlung:	bis maximal 100 Personen Elegante, runde Galatische Stühle mit cremefarbenen Stuhlhussen
Lange Tafel:	bis maximal 50 Personen
Kraxentische:	bis maximal 168 Personen Edel-rustikale Kraxentische (á 8 Personen) Inkl. der exklusive Nutzung aller Räumlichkeiten: Innenhof + Mittelteil der Schloss Remise Offene Feuerstelle und Räucherofen Galerie „Kutschenmuseum“, Kutscherstube (gesonderte Bestuhlung, siehe oben) Oldtimergarage
Raummiete:	EUR 5.000,00



SCHLOSS FUSCHL
RESORT & SPA
FUSCHLSEE-SALZBURG

THE
LUXURY
COLLECTION





SCHLOSS FUSCHL
RESORT & SPA
FUSCHLSEE-SALZBURG

THE
LUXURY
COLLECTION

THE SCHLOSS REMISE „CARRIAGE HOUSE“

The Carriage House is a unique event location, located immediately adjacent to the main hotel building and providing a perfect setting for exuberant celebrations up to 180 people. The spaces can be used flexibly, either stylishly rustic or vintage-style, with practically no limits to the possibilities. The typical, home-style atmosphere of a Salzburg hunting theme gives any event the warmth you are looking for. This impressive, U-shaped building with its central court yard lends itself to open air receptions. The "Kutscherstube", an integral part of the Carriage House, is to the right of the atrium and fits approx. 55 guests. The upper floor hosts the coach exhibition (30 guests). The middle part of the building fits max. 168 guests. The spacious inner courtyard can be covered almost completely with a giant sun umbrella, allowing its use in practically all weather. Culinarily, the castle kitchen treats you to an array of delicacies that may also incorporate use of an open-hearth fire as well as a smoker oven for fish.

Set up option – “Kutscherstube”:

Fixed seating: up to 55 people incl.
corner benches and rustic chairs and tables
exclusive use of the “Kutscherstube”
open-hearth fire place
smoker oven
Gallery „Kutschenmuseum“
Rental fee: EUR 1,500.00

Set up option – entire Carriage House:

Seating: 100 to 200 people
Gala: up to 100 people
elegant, round tables
chairs with creme-coloured chair covers
Long table: up to 50 people
“Kraxen-tables”: up to 168 people
stylish, rustic “Kraxen”-tables (à 8 people)

including the exclusive use of all listed premises:
courtyard + middle part of the Carriage House
open-hearth fire place smoker oven
Gallery „Kutschenmuseum“
„Kutscherstube“ (seating – see above)
Oldtimer garage
Rental fee: EUR 5,000.00



SCHLOSS FUSCHL
RESORT & SPA
FUSCHLSEE-SALZBURG

THE
LUXURY
COLLECTION

DIE KUTSCHERSTUBE

Die Kutscherstube im typisch österreichischen Alpenstil der Schloss Remise ist besonders beliebt bei Gesellschaften mit bis zu 55 Personen. Ob Welcomeabend am Tag vor der Hochzeit oder auch leerstehend und als Disco – Tanzbereich umfunktioniert, die Kutscherstube ist eine flexible Örtlichkeit und der besonders gemütliche Bereich der Schloss Remise.

Bestuhlungsvariante – Kutscherstube:

Fixbestuhlung:	bis maximal 55 Personen inkl. Eckbänke und rustikale Stühle und Tische Exklusive Nutzung der Kutscherstube Offene Feuerstelle Räucherofen Galerie „Kutschenmuseum“
Raummiete:	EUR 1.500,00





SCHLOSS FUSCHL
RESORT & SPA
FUSCHLSEE-SALZBURG

THE
LUXURY
COLLECTION

THE KUTSCHERSTUBE

The „Kutscherstube“, which is an integral part of the whole Carriage House complex, offers the typical Austrian and alpine style and is mostly booked for groups up to 55 people. Whether you would like to hold your welcome dinner on the day before your wedding day here, or you would like to use it as a disco –dance floor; this is the place to be. The “Kutscherstube” is one of the coziest places at Schloss Fuschl and we can arrange nearly every kind of event here.

Set up option – “Kutscherstube”:

Fixed seating:

*up to 55 people incl.
corner benches and rustic chairs and tables
exclusive use of the “Kutscherstube”
open-hearth fire place
smoker oven
Gallery „Kutschenmuseum“*

Rental fee:

EUR 1,500.00



SCHLOSS FUSCHL
RESORT & SPA
FUSCHLSEE-SALZBURG

THE
LUXURY
COLLECTION

SCHLOSS REMISE INNENHOF

In den Sommermonaten kann der großzügige Innenhof zur gemütlichen Lounge umgestaltet werden. Im Winter hingegen wärmen Feuerkörbe, Punsch und Maroni. Als besonderes Highlights bieten wir auf Wunsch die „Schloss Fuschl Oldtimer Feuerwehr“ als Bierbar an oder dekorieren mit historischen Kutschen aus der K&K Zeit.

Geheimtipp: Gerne öffnen wir die Tore der Oldtimergarage für einen Rundgang durch die berühmte Oldtimersammlung für Sie und Ihre Gäste.

THE CARRIAGE HOUSE „COURTYARD“

During the summer season we can transform the inner courtyard e.g. into a cozy lounge for your wedding reception. In winter fire baskets, punsch and maroni will warm you up. One special highlight is definitely our “Schloss Fuschl oldtimer fire brigade”, which can be used as a beer bar or we can decorate it nicely with our historic carriages which date back to the K&K dynasty.

Insider Tip: We are more than happy to open up our “oldtimer garage” for you, to show you around the precious selection of glamorous old-timer cars.





SCHLOSS FUSCHL
RESORT & SPA
FUSCHLSEE-SALZBURG

THE
LUXURY
COLLECTION

DAS SCHLOSS RESTAURANT

Im Schloss Restaurant wird feine Küche auf hohem Niveau mit erstklassigem Service geboten. Im Vordergrund stehen das Einbringen von regionalen und österreichischen Gerichten, sowie die neue Interpretation von großen, international bekannten, klassischen Gerichten. Das Schloss Restaurant liegt im historischen Teil des Turmes. Durch die großzügigen Panoramascheiben haben die Gäste einen atemberaubenden Blick über den Fuschlsee. Bei Schönwetter zieht das Schloss Restaurant auf die See Terrasse um. Die Kapazität liegt bei 150 Personen mit Tanzfläche. Das Schloss Restaurant können wir Ihnen exklusiv bei einer Mindestabnahme von 50 gebuchten Zimmern im Schloss Fuschl in der Feiernacht anbieten. Die Mindestkonsumation für Speisen und Getränke beträgt EUR 12.000,00.

Eine zusätzliche Raummiete entfällt dadurch.

Bestuhlungsvariante – Galadinner:

Restaurantbestuhlung:	bis maximal 96 Personen
Lange Tafeln:	bis maximal 172 Personen
Raummiete:	siehe oben





SCHLOSS FUSCHL
RESORT & SPA
FUSCHLSEE-SALZBURG

THE
LUXURY
COLLECTION

THE CASTLE RESTAURANT

Freshly caught fish from the hotel own castle fishery and regional Austrian delicacies are served for lunch and dinner. Connoisseurs appreciate the traditional specialties, regional products, exquisite Austrian wines and fantastic French Grand Cru wines served at this restaurant. If the weather is fine the restaurant will move to the breath-taking lake view terrace. The capacity is approximately for 150 people including a dance floor. We can offer you the castle restaurant for exclusive use with a minimum purchase of 50 booked rooms at Schloss Fuschl. The minimum turnover on food and beverage is EUR 12,000.00. An additional rental fee is not applicable.

Set up option – gala dinner:

<i>Restaurant set up</i>	<i>up to 96 people</i>
<i>Long tables:</i>	<i>up to 172 people</i>
<i>Rental fee:</i>	<i>see above</i>



SCHLOSS FUSCHL
RESORT & SPA
FUSCHLSEE-SALZBURG

THE
LUXURY
COLLECTION

SUITE IMPERIAL

Spektakulär und außergewöhnlich präsentiert sich die „Suite Imperial“ für private Anlässe und Festivitäten die seinesgleichen sucht. Im privaten, einzigartigen Ambiente können unsere Gäste kulinarischen Hochgenüssen und sinnlichen Gaumenfreuden, inszeniert mit schwarzen Kristalleuchtern und einem unvergleichlichen Seeblick, genießen. Das Veranstaltungsteam organisiert jeden Abend ganz exklusiv und individuell. Unser Küchenchef samt Team lassen unsere Gäste die Leidenschaft des Kochens und Genießens mit allen Sinnen zuteil werden. Je nach Wunsch wird ein Gang in der Küche serviert, bevor man an einer langen Tafel in der Suite Imperial Platz nimmt. Die Suite Imperial ist ausschließlich für Gruppen buchbar.

Bestuhlungsvariante - Galadinner :

Lange Blocktafel:	bis maximal 25 Personen
Runde Galatische (à 10 Gäste)	bis maximal 50 Personen
Restaurantbestuhlung:	bis maximal 34 Personen
Raummiete:	EUR 1.500,00





SCHLOSS FUSCHL
RESORT & SPA
FUSCHLSEE-SALZBURG

THE
LUXURY
COLLECTION

THE SUITE IMPERIAL

The spectacular and remarkable "Suite Imperial" is on offer for private events and festivities in an unrivalled setting. In the private, unique ambience our guests can enjoy culinary delights and delectable treats along with black crystal candleholders and an unforgettable view of the lake. The event staff organizes every evening exclusively and individually for you. Our chef de cuisine and his staff share the passion for cooking and pleasure with our guests. On request one course may be served in the kitchen before being seated at a long table in the Suite Imperial. The Suite Imperial is exclusively bookable for groups.

Set up option - gala dinner :

Long table:	up to 25 people
Round gala table (à 10 guests)	up to 50 people
Standard restaurant set up:	up to 34 people
Rental fee::	EUR 1,500.00



SCHLOSS FUSCHL
RESORT & SPA
FUSCHLSEE-SALZBURG

THE
LUXURY
COLLECTION

DIE VINOTHEK

Die einzigartige Vinothek ist eine rustikale Genussecke für kleine und individuelle Feierlichkeiten. Ob ein abgesprochenes Menü oder Spezialitäten wie Fondue oder Braten im Reindl - hier lassen sich gemütliche Stunden in rustikalem Ambiente verbringen und darüber hinaus auch Wein- und Käseproben aller Art arrangieren. Die Vinothek ist ausschließlich für Veranstaltungen buchbar und wird mit keiner zusätzlichen Raummiete berechnet.

Bestuhlungsvariante – Lunch / Dinner :

Holzbestuhlung inkl. Hochtischen:	bis maximal 50 Personen
Cocktailbestuhlung:	bis maximal 50 Personen
Raummiete:	kostenfrei

THE VINOTHEK

Those who are looking for a place in the state of Salzburg where they can have an eventful gathering with friends or family in an intimate and extraordinary atmosphere will find the right choice in the historical vault of our winery. Whether an arranged menu, specialties such as fondue or casseroles, as well as wine and cheese tastings can be organized here. The winery is bookable for private events only.

Set up option – Lunch / Dinner :

Rustic furniture / high chairs:	up to 50 people
Cocktail set up:	up to 50 people
Rental fee::	free of charge





SCHLOSS FUSCHL
RESORT & SPA
FUSCHLSEE-SALZBURG

THE
LUXURY
COLLECTION

SCHLOSS FUSCHL – EXKLUSIV FÜR SIE UND IHRE GÄSTE

Schloss Fuschl kann auch exklusiv gebucht werden. Speziell in den Wintermonaten eine besondere Empfehlung! Fern ab vom hektischen Skitourismus bieten wir am ruhigen Fuschlsee ein wahres Hideaway im Alpenvorland. Das Hotel ist von Mitte November bis Mitte April mit 41 Zimmer und Suiten buchbar. Gerne informieren wir Sie über unser „Rent a Castle“ Packlage.

A CASTLE EXCLUSIVLY FOR YOU – FEEL LIKE A PRINCESS

You can also book the whole Castle “Schloss Fuschl” exclusively!

As a real hide away, especially during the winter season from mid of November till mid of April, we can offer you 41 rooms and suites - far away from busy slopes and crowded huts. We are more than happy to provide you more information about our package “Rent a Castle”.





SCHLOSS FUSCHL
RESORT & SPA
FUSCHLSEE-SALZBURG

THE
LUXURY
COLLECTION

WINTERLOUNGE / JÄGERHÄUSL

Schloss Fuschl im Winter ist ein besonders intimes und romantisches Erlebnis. Ab Mitte November bis Ende März verwandelt sich die Seeterrasse in eine gemütliche Winterlounge. In einem privaten Strandkorb in warme Decken gehüllt, lässt sich der Blick über Fuschlsee und seine Umgebung auch in kalten Zeiten genießen. Ein besonders Highlight ist das Jägerhäusl. Hier kann der perfekte Heiratsantrag bei einem Dinner for two luxuriös zelebriert werden.

THE WINTERLOUNGE / JÄGERHÄUSL

Schloss Fuschl during the winter season is a very intimate and romantic experience. From mid November till the end of March the lake terrace transforms into a cozy winter lounge. Sitting in our own wicker beach chair, wrapped up with a warm blanket, enjoying a nice cup of tea you can enjoy the beautiful lake view also during this cold season. A special highlight is for sure the "Jägerhäusl" a tiny chalet equipped for two: The chalet provides the perfect setting for exceptional dinners and makes your special occasion a memorable, romantic experience.





SCHLOSS FUSCHL
RESORT & SPA
FUSCHLSEE-SALZBURG

THE
LUXURY
COLLECTION

ALLGEMEINE HOCHZEITSINFORMATIONEN / *GENERAL WEDDING INFORMATION*

STANDESAMTLICHE TRAUUNG / *CIVIL WEDDING*

In ausgewählten Räumlichkeiten des Schloss Fuschl besteht die Möglichkeit einer offiziellen, standesamtlichen Trauung. Die Zeremonie wird durch einen Standesbeamten des Magistrat Salzburg vorgenommen und ist bei Schönwetter auf der Diana – bzw. Prince Charles Terrasse, sowie im Festsaal bzw. im Rosa Salon möglich.

Standesamt Salzburg

Ansprechpartner: Fr. Cornelia Berger
Telefon: 0043 662 8072 3521
E-Mail: cornelia.berger@stadt-salzburg.at

At Schloss Fuschl it's possible to have your official civil marriage at the Diana /Prince Charles Terrace and at the Banquet Hall/ the Pink Salon. The marriage is carried out by a registrar of the magistrate Salzburg.

Civil registry office Salzburg

Contact: Ms. Cornelia Berger
Phone: 0043 662 8072 3521
Email: cornelia.berger@stadt-salzburg.at



SCHLOSS FUSCHL
RESORT & SPA
FUSCHLSEE-SALZBURG

THE
LUXURY
COLLECTION

KIRCHLICHE TRAUUNG / CHURCH WEDDING

Mehrere, wunderschöne Kirchen in der Umgebung eignen sich für Ihre religiöse Trauung. Hier finden Sie Informationen diesbezüglich:

www.kirchen.net/pfarrverband-salzkammergut

Several beautiful churches in the neighborhood are perfect settings for your wedding ceremony. Please find detailed information under:

www.kirchen.net/pfarrverband-salzkammergut

ROLLS ROYCE TRANSFER / ROLLS ROYCE TRANSFER

Luxus Pur! Der hoteleigenen Rolls Royce Silver Wraith 1955 kann für Ihren Transfer inklusive Chauffeur gebucht werden.

Preis : EUR 150,00 pro Stunde,
inklusive Chauffeur

It will be our pleasure to take you in the unique Rolls Royce Silver Wraith 1955 to your wedding ceremony.

Rental fee: EUR 150.00 per hour,
including chauffeur





SCHLOSS FUSCHL
RESORT & SPA
FUSCHLSEE-SALZBURG

THE
LUXURY
COLLECTION

BLUMENDEKORATION / *FLOWER DECORATION*

Das kreative und aufmerksame Team unseres Schlossfloristen kümmert sich gerne um Ihre Blumendekoration.

Blumen u. Gartendesign Brandstätter KEG

Ansprechpartner: Robert Brandstätter

Telefon: 0043 664 3045 347

E-Mail: deko@blumen-gartendesign.com
www.blumen-gartendesign.com

For your flower decoration we recommend the creative team of our house-and castle florist:

Blumen u. Gartendesign Brandstätter KEG

Contact: Robert Brandstätter

Phone: 0043 664 3045 347

Email: deko@blumen-gartendesign.com
www.blumen-gartendesign.com

Gerne können Sie auch den Floristen Ihres Vertrauens mit der Dekoration beauftragen.

Feel free to engage your favorite florist for the decorations.





SCHLOSS FUSCHL
RESORT & SPA
FUSCHLSEE-SALZBURG

THE
LUXURY
COLLECTION

FOTOAUFNAHMEN / PHOTOGRAPHY

Tony Gigov

The fine art of wedding photography

Kontakt / Contact: Tony Gigov
www.tonygigov.com

Sabine Holzner Photography

Kontakt / Contact: Sabine Holzner
www.sabine-holzner.com

Sandra Gehmair Photography

Kontakt / Contact: Sandra Gehmair
www.sandragehmair.com

Ladies & Lord

Kontakt / Contact: Claudia Magas
www.ladiesandlord.com

Schwarzbild Photography

Kontakt / Contact: Marco Schwarz
www.schwarz-bild.de

Gisela Schregle

gis-fotografie II captured moments
Kontakt / Contact: Gisela Schregle
www.gis-fotografie.de

VIDEOAUFNAHMEN / VIDEOGRAPHY

Visual elegance

Kontakt / Contact: Thomas Koppler
www.hochzeitsvideo.co.at

HOCHZEITSSTYLING / WEDDING MAKE-UP & HAIRSTYLE

Das Schloss Fuschl SPA Team steht Braut, Bräutigam und Gästen für Styling und Treatments jederzeit zur Verfügung. Gerne auch in der Hochzeitssuite. Sie erreichen uns unter:

Telefon: 0043 6229 2253 1576
E-Mail: spa@schlossfuschl.com

The Schloss Fuschl SPA Team will be pleased to coordinate styling and treatments for the bridal couple and guests also at the bridal suite. You may reach us under:

Phone: 0043 6229 2253 1576
Email: spa@schlossfuschl.com



SCHLOSS FUSCHL
RESORT & SPA
FUSCHLSEE-SALZBURG

THE
LUXURY
COLLECTION

FEUERWERK / FIREWORKS

Als besonderes Highlight empfehlen wir ein musikalisch untermaltes Feuerwerk direkt über dem Fuschlsee.
(Bis 22 Uhr möglich)

*A firework, accompanied by music will top your wedding.
(Please note, that the firework must be finished till 22:00 o'clock)*

Pyrotechnik Heigl

Ansprechpartner: Peter Heigl
Telefon: 0043 6232 6201
E-Mail: peter.heigl@pyrotechnik-heigl.at
www.pyrotechnik-heigl.at
Preis: ab EUR 2.500,00

Pyrotechnik Heigl

Contact: Peter Heigl
Phone: 0043 6232 6201
Email: peter.heigl@pyrotechnik-heigl.at
www.pyrotechnik-heigl.at
Price: from EUR 2,500.00

UNTERHALTUNG / ENTERTAINMENT

Gerne sind wir Ihnen bei der Suche nach einer passenden künstlerischen Untermalung behilflich.

It will be our pleasure to assist you in finding a suitable music and artist accompaniment.





SCHLOSS FUSCHL
RESORT & SPA
FUSCHLSEE-SALZBURG

THE
LUXURY
COLLECTION

HOCHZEITSPLANER / WEDDING PLANER

Genießen Sie den schönsten Tag Ihres Lebens in vollen Zügen und lassen Sie sich vom professionellen Hochzeitsplaner unterstützen.

We recommend working with a professional wedding planner, who organizes you and your guests memorable moments and assists with details.

Für die professionelle Planung Ihrer Traumhochzeit empfehlen wir Ihnen nachstehenden wedding planner und langjährige Schloss Fuschl Expertin, Christiane Poschacher:

*If you need any professional assistance in organizing you dream wedding, we highly recommend you our long term experienced partner and wedding planner, **Christiane Poschacher**.*

Join wedding consulting & event

Christiane Poschacher

Telefon: 0043 664 381 5757

E-Mail: Christiane@join-wedding.com
www.join-wedding.com





SCHLOSS FUSCHL
RESORT & SPA
FUSCHLSEE-SALZBURG

THE
LUXURY
COLLECTION

HOTELZIMMER

Hotelzimmer für die Hochzeitsgesellschaft bieten wir in unseren beiden Hotels, Schloss Fuschl A Luxury Collection Resort & SPA, als auch im 800 m entfernten 4* Superior Sheraton Fuschlsee-Salzburg Hotel Jagdhof an.

Bitte beachten Sie, dass eine Mindestabnahme an Hotelzimmerbuchungen im Hotel Schloss Fuschl A Luxury Collection Resort & SPA notwendig ist, um Ihre Hochzeitsfeier in demselben anbieten zu können.

Zimmer Raten ab:

Schloss Fuschl:

z.B. im Grand Deluxe Doppelzimmer: EUR 295,00 bei Einzelbelegung inkl. Frühstück
EUR 345,00 bei Doppelbelegung inkl. Frühstück

Sheraton Fuschlsee Salzburg Hotel Jagdhof:

z.B. im Classic Doppelzimmer EUR 135,00 bei Einzelbelegung inkl. Frühstück
EUR 165,00 bei Doppelbelegung inkl. Frühstück

Ein kostenfreies Upgrade in eine Hochzeitssuite für das Brautpaar ist inklusive.

HOTEL ROOMS

We can offer you hotel rooms in both hotels, Schloss Fuschl A Luxury Collection Resort & SPA and the 4 Superior Sheraton Fuschlsee Salzburg Hotel Jagdhof, which is only 800 meters away.*

Kindly note, that the Hotel requests a minimum booking of hotel rooms at Hotel Schloss Fuschl Resort & SPA, in order to arrange you wedding in this hotel.

Room rates starting at:

Schloss Fuschl:

*z.B. Grand Deluxe Double room: EUR 295.00 for single use incl. breakfast
EUR 345.00 for double use incl. breakfast*

Sheraton Fuschlsee Salzburg Hotel Jagdhof:

*z.B. Classic Double room EUR 135.00 for single use incl. breakfast
EUR 165.00 for double use incl. breakfast*

An upgrade in a wedding suite for the bridal couple is complimentary.



SCHLOSS FUSCHL
RESORT & SPA
FUSCHLSEE-SALZBURG

THE
LUXURY
COLLECTION

MINDESTABNAHME AN HOTELZIMMERN

Folgende Mindestabnahme an Hotelzimmerbuchungen ist notwendig um Ihre Hochzeitsfeier im Hotel Schloss Fuschl Resort & SPA anbieten zu können.

Feierlichkeiten mit:

20-50 Personen	5 Hotelzimmer
51-90 Personen	10 Hotelzimmer
ab 91 Personen	15 Hotelzimmer

Ab einer Buchung von 50 Hotelzimmern, pro Nacht stellen wir das Schloss Restaurant für Feierlichkeiten exklusiv zur Verfügung.

MINIMUM BOOKING OF HOTEL ROOMS

Following minimum booking of hotel rooms is compulsory at Hotel Schloss Fuschl Resort & SPA.

Events hosting:

20-50 guests	5 hotel rooms
51-90 guests	10 hotel rooms
91 and more guests	15 hotel rooms

The Castle Restaurant will be offered exclusively in combination with a minimum booking of 50 hotel rooms per night.





SCHLOSS FUSCHL
RESORT & SPA
FUSCHLSEE-SALZBURG

THE
LUXURY
COLLECTION

UNSERE KONTAKTDATEN / *OUR CONTACT DETAILS*

HOTELANSCHRIFT / *HOTEL ADDRESS:*

Schloss Fuschl
A Luxury Collection Resort & Spa, Fuschlsee-Salzburg
Schloss Straße 19
5322 Hof bei Salzburg
Österreich / Austria

KONTAKTDATEN / *CONTACT DETAILS:*

T: +43 6229 2253-0
F: +43 6229 2372-1531
E: info@schlossfuschl.com
I: www.schlossfuschlsalzburg.com

BANKDATEN / *BANK DETAILS:*

Raiffeisenlandesbank Oberösterreich
IBAN: AT25 3400 0000 0267 0131
BIC: RZOOAT2L

STEUERNUMMER / *TAX NUMBER:*

VAT no.: ATU 5048 8100
DVR: 0429023

Schloss Fuschl Betriebe GmbH
registered office Hof bei Salzburg
commercial register no. FN 72233a at LG Salzburg

Schloss Fuschl is independently owned by Schloss Fuschl Betriebe GmbH
and operated under a license issue
by Starwood EAME License and Services Company BVBA.